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Vážená paní ředitelko, vážený profesorský sbore a personále, vážení studenti, 
 
nejdříve se sluší poděkovat za pozvání na oslavu 30. výročí založení vaší školy 
cestovního ruchu a grafického designu, které jsem se v pátek 22. září t.r. zúčastnil. 
Organizace oslav skvělá, perfektně režírovaná, studenti ve formě a působivě, 
doprovod hostů od presence výtečný, atmosféra, jakou jsem v Pardubicích dlouho 
nezažil. 
Dlouho jsem školu nenavštívil a byl jsem téměř v šoku, co jste za dobu od vzniku 
dokázali, smekám před obsahem výuky, kvalitou prací, které byly k dispozici, skvělá 
úroveň materiálů nejen studentů k nahlédnutí. 
Slavnostní zahájení a i úvodní proslovy korespondovaly s vysokou kvalitou školy, 
nebyly okázalé a jen potvrdily, že škola má důvěru, dynamiku a vysokou úroveň tolik 
potřebnou pro výchovu mladé generace. 
Když jsem před cca 30 lety naslouchal současné paní ředitelce, kam chce škola 
směrovat, jaké jsou cíle a viděl zapálenost pro něco nového, co nebylo v Pardubicích 
obvyklé, tak jsem svému bývalému profesoru z chemické řekl něco v duchu „konečně 
budoucí ředitelka, která má vizi a bude energickou, pracovitou a nezdolnou 
vizionářkou v oblasti vybudování školy cestovního ruchu a grafického designu 
v Pardubicích“.  A jsem velmi rád, že se můj předpoklad naplnil. Navíc, když na škole 
je cítit ten kolektivní duch, soudržnost a cíl, nejen mezi profesorským sborem, ale i 
dalším personálem, bez něhož by to nešlo a hlavně entusiasmus studentů. 
Velký učitel národů Jan Amos Komenský by byl na vaši školu pyšný a hrdý, protože 
konáte dobro a pomáháte vzdělávat mladou generaci, moderně, kreativně, vznosně. 
 
Doufám, že prodloužíte tento trend ve spolužití se všemi, včetně nejbližšími i rodinnými 
členy, váš pozitivně naplňovaný vzdělávací program a život i v budoucnosti. Cesta to 
bude dlouhá náročná, ale jak jistě víte i Jack Kerourac říkal, že cesta může být cílem. 
K tomu Vám i vám všem přeji hodně síly, zdraví, hodně inovativních nápadů a také klid 
na vzdělávání. 
S úctou  
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